
Hörja Byalag
Byastugan 2024-03-11

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte

Närvarande: Jenny Anell
Patrik Nordgren
Mats Svensson
Peter Johansson
Henrik Hörgerud

§1. Ordförande Jenny Anell hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.

§2. Dagordningen godkändes i sin nuvarande form

§3. Representanter från Hörja IF och Hörjagårdsföreningen var närvarande och olika samarbeten  
      diskuterades, bland förslagen på samarrangemang var bland annat kubbturnering och lopp.
      Byalaget kommer vara medarrangör till Idrottsföreningens sommarfest med
      förhoppning om ökat deltagarantal på festen. Samtliga närvarande såg positivt på ökat
      samarbete mellan föreningarna. Byalaget tar fram en kalender med evenemang i byn och ser till
      att den sprids digitalt.
 
§4. Ekonomin är modest och inkomsterna är få. Inkomstbringande verksamhet diskuterades för att
      över tid bibehålla ett ekonomiskt handlingsutrymme. Sponsring, event och lotterier var bland 
      förslagen.

§5. De privata markägarna är positiva till röjning i anslutning till broarna vid Hörjagården.
      Kommunen kontaktas för avstämning och åtgärden planeras utföras 13/4 2024.
      Byalaget hoppas på god uppslutning och marknadsför evenemanget digitalt.

      Angående planerna att få till stånd någon form av träningsanläggning på Åleden avvaktas  
      besked från Kommunen om det finns tomtmark som skulle kunna användas till ändamålet.

§6. A, Henrik har sett till att uppgifter om Hörja skickats till Tyringe.nu för uppdatering av deras
                 hemsida.

B, Då Byalaget inte har några projekt tillräckligt färdiga för ansökan i denna omgången 
                 kommer inga ansökningar skickas till Tyringe Sparbanksstiftelse i nuläget.

     Jennie Anell har valts in i Tyringe Sparbanksstiftelses styrelse vilket kommer främja både
                 stiftelsen och det redan goda samarbetet Byalaget har med dem.

C, Jenny rapporterar från det samrådsmöte med övriga byalag i gamla Tyringe kommun hon
                 bevistat och konstaterar att där finns mycket att inspireras av.

§7. Hemsidan uppdateras kontinuerligt och Henrik marknadsför detta på FB.



§8. Facebook-sidan /-gruppen, Henrik försöker öka aktiviteten samt eliminera de inlägg av
      oönskad karaktär som förekommit. 

§9. Ytterligare anslagstavla i byn diskuterades.

      Rökes trimorientering kommer eventuellt utökas till Hörja. Byalaget ställer sig positivt.

§10. Nästa möte planerades till 19/5, Mats åtog sig att ordna fika och Henrik bjuder in 
        valberedningen.

§11. Ordförande Jenny Anell tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

______________________   _________________________
Ordf. Jenny Anell Sekr. Henrik Hörgerud

 


